

《单词百科:soybeans是什么意思?soybeans怎么发音?soybeans的解释和用法》

英语单词soybeans是什么意思?soybeans怎么读?soybeans怎么发音?简答网为您整理了soybeans的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



soybeans怎么读

soybeans的读音:[ˈs bi:nz]

soybeans的意思

1、n.大豆, 黄豆(soybean的名词复数);

soybeans的相关词组

1、soybean sprout 黄豆芽;

2、soybean milk 豆浆;

3、soybean agglutinin 大豆凝集素;

4、soybean curd 豆腐;

soybeans的双语例句

1、There is interest in solid drilling or broadcasting soybeans either by field equipment or by airplane.

对大豆使用农田机械条播或用飞机撒播是有趣的事.

2、Modern combines with their tremendous harvesting capacity do not leave as many soybeans in the field.

具有巨大收割能力的现代联合收割机在田地里不遗漏多少大豆.

3、Tommy Carter started working resistance soil-beans drought-resistant soybeans in 1981.

托米卡特从1981年开始研究抗旱的大豆.

4、Both soybeans and fish meal are high in protein and are available in large quantities.

因为它们含有高蛋白,而且数量很多.

5、Soybeans have been the subject of extensive studies on Fe absorption and translocation.

大豆一直是铁的吸收和运转方面广泛研究的主题.

6、Brazil began importing soybeans to process at home.

巴西开始进口大豆在国内加工.

7、The damage of plant parasitic nematodes to soybeans is generally unrecognized.

植物寄生线虫对大豆的危害还未受到普遍重视.

8、Soybeans are very rich in protein.

大豆含有丰富的蛋白质.

9、The soybeans bears the climate of Pennsylvania very well.

大豆很适应宾夕法尼亚的气候.

10、Growth regulators have received considerable attention in studies on all crops and particularly on soybeans.

生长调节剂用于各种作物,特别是用于大豆上的研究,受到极大的注意.

11、Care is necessary in shipment and storage to prevent local heating of the soybeans.

在装运和贮存的过程中,必须注意防止大豆局部发热.

12、Soybeans have rarely been used as an experimental plant in nutrient uptake studies.

在研究养分吸收问题时,很少用大豆作供试验用作物.

13、Beaneater has received \$ 100 for a ton of soybeans that he valued at only \$ 71.

宾仪特把他定价为71美元一吨的大豆卖了100美元.

14、In Europe, soybeans aren't as common.

但是在欧洲,大豆的情况并非如此.

15、The farmer raked the soybeans he was drying on the ground.

农夫把晒在地上的大豆耙拢.

以上是简答网为您整理的soybeans怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于soybeans的用法

、soybeans的释义、soybeans的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/soybeans>